
 
 
SKRAĆENI  ZAPISNIK SA IZVANREDNE IZBORNE SKUPŠTINE 
ZAGREBAČKOG  SOFTBALL SAVEZA 11. svibnja 2023. 
 
Prisutni: Danijel, Cesar Filip Knežević, Nikica Pokrajac, Damir Firšt,  Edna Hajak, Iva Mužinić,  
Vladimir Hajak, Jasmin Koštić,  Petra Čizmić Pokrajac, Ema Vrančić, Kristijan Belas, Juraj Sinkoviuć, 
Ivana Beatović, Željka Grubor 
 
Dnevni red:  
 
1. Izbor verifikacijske komisije 
1.1. Izbor 

- za verifikacijsku komisiju su predloženi i jednoglasno izabrani E.Vrančić i F. Knežević 
 1.2. Izvješće komisije 

- komisija je zaključila da je prisutno 12 članova Skupštine od ukupno 14, te da Skupština 
      može nastaviti sa radom i odlučivati o točkama dnevnog reda 

 
2. Izbor zapisničara 

- za zapisničara je predložena i jednoglasno izabrana Ž. Grubor 
 
3. Izbor ovjeravatelja zapisnika 

- za ovjeravatelja je prdložen i  jednoglasno izabrana I. Beatović 
 
4. Usvajanje dnevnog reda 

- predsjednica I. Beatović predlaže da se doda točka razno u dnevni red 
- prijedlog je usvojen jednoglasno 
 

5.  Izbor jednog člana Izvršnog Odbora 
 

- kandidati za jednog člana Izvršnog Odbora su: Stjepan Šljivečka – SK Zagreb Giants; Petra 
Čizmić Pokrajac  - SK Princ Zagreb; Damir Firšt – SK Špansko Pink Panthers 

- za izbornu komisiju jednoglasno su izabrane I. Beatović i Ž.Grubor 
- rezultati glasanja su: Petra Čizmić Pokrajac 7 glasa za, Stjepan Šljivečka 5 glasa za; novi član 

Izvršnog Odbora je Petra Čizmić Pokrajac 
 
6. Razno 

- I.Beatović predlaže da se Ž.Grubor razriješi dužnosti predstavnika u Skupštini SSGZ-a jer je 
podnijela ostavku  na mjesto tajnika i u postupku je izbor novog tajnika; prijedlog je 
jednoglasno usvojen 

- I. Beatović predlaže da se za novog predstavnika u Skupštini SSGZ izabere potpredsjednik 
ZSS-a Filip Knežević ; prijedlog je usvojen jednoglasno 

- I.Beatović upoznaje sa podatkom da je SSGZ po svom izboru rasporedio financijska sredstva i 
satnicu na SRC Jarun za softball igralište te satnicu dodijeli samo SK Princu (1500 sati) i SK 
Španskom (800 sati), a Savezu je dodijelio 50% manje sati od traženog, odnosno 500 sati 

- ZSS je poslao zahtjev da se satnica za Jarun dodijeli svim klubovima koji su u svojim 
planovima istu tražili; pored toga poslan je upit vezano za stavku međunarodna natjecanja koje 
nema u prijedlogu PJP za 2023 godinu a prošle godine je bila; ZSS ne dobiva odgovor niti na 
jedno pitanje koje je uputio SSGZ-u 

- Dana 09.05.23. SSZG je poslalo konačan prijedlog PJP 2023 koji je isti dan poslan na 
izglasavanje, gdje su sa stavke domaća natjecanja maknuli 5 tis eur u korist stavke organizacija 
Europskog kupa pa je na stavci domaća natjecanja umjesto prvotnih 11 tis eur ostalo 6 tis eur 

- ZSS je poslao više službenih dopisa prema SSGZ-u tražeći da se sredstva u iznosu od 5 ti. eura 
vrate na stavku natjecanja jer ZSS ne organizira Europski kup niti je ijedna članica ZSS-a od 



njega tražila suglasnost za organizaciju istog; također, traži se hitan sastanak sa SSGZ; predlaže 
SSGZ-u da na rebalansu dodijeli dodatnih 5 tis. eur koji bi se tada dodijelili SK Princu za 
organizaciju Europskog kupa 

- Neslužbeno ZSS saznaje da je SK Princ bio kod glavnog tajnika g. Stojaka i dogovorio da im se 
dodijeli 5 tis. eur za organizaciju Europskog kupa 

- Jedini službeni odgovoreno od strane stručne službe SSGZ-a na sve zahtjeve ZSS-a je da se 
unutar Saveza pokuša dogovoriti kako će se riješiti problem sa spornih 5 tis. eura koje su 
skinuti sa stavke natjecanja u koristi organizacije Europskog kupa koje organizira SK  Princ 
bez da je službeno tražio suglasnost i podršku ZSS-a te da do petka javi šta smo dogovorili  

- Članovi IO jednoglasno su glasali su protiv prijedloga SSGZ-a za prenamjenom sredstava 
domaća natjecanja na organizaciju europskog kupa 

- P.Čizmić Pokrajac potvrdila je da je bila na sastanku sa gos.Stojakom ( bivši glavi tajnik 
SSGZ-a) vezano uz organizaciju Europskog kupa i da joj je rečeno da SSGZ daje suglasnost za 
organizaciju te da će im dodijeliti potrebna financijska sredstva; također objašnjava da 
službeno nije tražila suglasnost od Saveza jer nije znala da je ista potrebna i da nije imala 
vremena o navedenoj temi informirati ZSS 

- P.Čizmić Pokrajac pita predsjednicu I. Beatović da li im se daje suglasnost; I. Beatović 
objašnjava kako ta suglasnost povlači smanjenje sredstava na stavci domaća natjecanja kako je 
bilo naznačeno u prvom nacrtu PJP i da je zabrinuta za financiranje domaćih natjecanja jer u 
PJP 2023 nije predviđeno dodatnih 5 tis. eura za organizaciju Europskog kupa, već je taj iznos 
skinut sa stavke natjecanja i samim time svi ostali klubovi ostaju oštećeni za navedeni iznos 

- Nakon nemogućnosti dogovora I. Beatović predlaže da se glasa o sljedeća dva prijedloga  
 prvi prijedlog je da se pošalje amandman SSGZ-a da vrati 5 tis eur sa stavke 

organizacije Europskog kupa u PJP na stavku domaća natjecanja kako je bilo u 
prvotnom nacrtu  

  drugi prijedlog je da Skupština ZSS-a daje suglasnost SK Princ -u za organizaciju 
europskog kupa te da se 5 tis eur prema prijedlogu SSGZ-a ostavi na toj stavci u PJP 

- Glasanje je bilo izjednačeno (6:6) pa nije donijeta odluka 
 
 
Sastanak je započeo u 18:15 sati, a završen je u 19:40 sati. 
 
 
 

 
Zapisničar:                                                                                        Ovjeritelj: 
Željka Grubor                                                                                    Ivana Beatović 


